

STYREMØTE #14**DATO** : **07.03.17**
STED : **Lailas**

Til stede :

Hanne Holmstrøm Karlsen
Ole Henrik Solgaard
Rasmus Leiro
Pål ValbjørkReferat fordeles til : Møtedeltager.. + Tormod Hermansen (tormher@online.no) + Kjetil Føreid (kforeid@online.no).

Kommende møter: 4/4, 2/5, 30/5, 27/6

PKT.	SAKER	ANSV	DATO
1.05	Få i stand møte med jordbruksforvalteren i Fredrikstad Kommune. Pål kaller inn til dette sammens med Morten.	Pål	----
04.02	Sykkeltøy For å få landet dette punktet i år så går vi for å få til en trøye only. Hanne har sendt mail til leverandør vedr prøvekolleksjon. Venter på svar.	Hanne	
06.05	Klopping av stier i marka. Materialer til dette kommer på fredag 10.03. Dugnad så fort telen har gått.	Rasmus. Pål	
06.06	Gjenstående arbeider på ferdigehtssenteret. Venter fremdeles på lys.	Pål	
9.2	Logo til å stryke på tøy Hanne bestiller 50.stk som kan selgen til medlemmer for 50kr	Hanne	
10.1	Login på nettsiden Vi ønsker login slik at vi selv kan endre innhold under Gresvik IF Sykkel. #14 Marius tar det med Morten.	Marius	
12.1	Etablere en anleggsgruppe Formål, vedlikehold av ferdighetscenter og pumptrack Oppgave til neste gang. Forhøre seg med hvem som kunne tenkt å påta seg/være en del av en slik gruppe. Ole har til nå brukt mye tid på dette.	Marius	
12.5	Opprette en Gresvik IF YouTube kanal. #14 Send info til morten og ketil.	Marius	

12.6	Merking sti i marka. Venter på evt maling fra Morten. Vi merker. #14 på vent frem til møte med ringstad	Alle	
12.7	Prøve å selge mer skilt plass	Alle	
12.8	Politiattest Spesielt til de som er på funksjons og ungdomstur. Helst alle.	Guider	Våren 17
12.9	Sette opp en målplan ila våren.	Pål	Våren 17
14.1	CruxJam Ole lager gruppe. Ulvesletta, Marius sjekker opp. Croxduro? overraskelsesgræie, oppovercruenduro, trialkurs? Stands; star motor kommer/trek/pedalen/Transition	Ole Marius	

Gressvik den 07.03.2017
ref. Pål Valbjørk